

尺寸: 400*150mm

ClickPDU® RM-B1741 RU VER2.0

English

Product Characteristic:

Thank you for using our company remote control product. RM-B1741 RU VER2.0 is a newly developed universal remote control product for Android Box,Android TV and IPTV. Please try it after installing batteries at first time, if all functions can work normally, you can use directly without setting. If it can't work well, you need to make the following setting, then you can use for your device.



Inputting Code :

- 1, Turn on your TV, let your TV be in the normal state play, and aim the remote control in the front of your TV. Find the three-digit code from the code list.
- 2, Press "HOME" button, then press "MENU" button, till the indicator lights, then release the buttons, the remote control enters the state of inputting code.
- 3, Enter the first set of three-digit code which you found from the code list. When you input each digit, the indicator will

flash one time, after you enter all of the three digits, the indicator will turn off, setting is finished. If the code is more than one set, please use first one at first.

- 4, Test other function buttons can work well or not, such as "MUTE". If not, please repeat steps 2 to 3 till you find the suitable code.

Automatic Search :

Press and hold "POWER" button for about 6s, the remote control will enter into automatic search, when volume is changed on your TV, release the "POWER" button at once, setting is finished.

Restore Factory Mode :

Press "HOME" and "0" buttons at the same time until the remote control indicator light flashes 3 times and then release, the remote control is restored to factory mode.

LEARNING OPERATION

- 1, Press and hold the "SET" button until the indicator light is on, it means the remote control has entered a learning mode.
- 2, Press any button that needs to be learned within 10 seconds, and the indicator light will flash slowly. At this time, the button will wait for learning.
- 3, Place the original remote control that needs to be learned directly against this remote control, at a distance of 1-3CM, without shaking. Press the button of original that needs to be learned, and at this time, the remote control indicator light quickly flashes 3 times and remains on, indicating successful learning.
- 4, Repeat steps 2-3 to learn other buttons. After learning all buttons, press "SET" button exit the learning state and save the learned functions.

Russian

Благодарим за выбор универсального пульта дистанционного управления RM-B1741 RU от нашей компании. Этот пульт, разработанный специально для управления Android Box, Android и IPTV, обеспечивает легкость и удобство в эксплуатации.

После установки батареи мы рекомендуем вам проверить работоспособность всех функций пульта. Если все клавиши функционируют корректно, вы можете сразу приступить к использованию пульта без дополнительных настроек. В случае возникновения любых сложностей, вам потребуется выполнить настройку для совместимости с вашим устройством.



Настройка пульта:

1. Включите телевизор и настройте отображение приставки. Найдите трехзначный код в прилагаемой таблице, выбрав наиболее соответствующую модель.
2. Для активации режима ввода кода одновременно удерживайте кнопки "HOME" и "MENU". Подождите, пока не загорится световой индикатор, и затем отпустите обе кнопки.

3. Введите найденный трехзначный код. По завершении ввода всех трех цифр индикатор погаснет.
4. Проверьте функциональность кнопок (например, "MUTE"). Если они не работают, повторите шаги 2 и 3 с другими кодами из списка, пока не найдёте подходящий.

Автоматическая настройка:

Нажмите и удерживайте кнопку "POWER". Через 6 секунд пульт перейдет в режим постоянного поиска кода. При появлении на экране ТВ сигнала смены громкости сразу отпустите кнопку. Проверьте работу пульта и при необходимости повторите поиск.

Обучение кнопок:

1. Для перевода пульта в режим обучения удерживайте кнопку "SET", пока не загорится индикатор.
2. Нажмите на кнопку пульта, которую необходимо обучить, и удерживайте её в течение 10 секунд. Индикатор начнёт мигать медленно, сигнализируя о режиме ожидания.
3. Направьте пульт, который нужно копировать, излучателем к излучателю обучаемого пульта на расстоянии 1-3 см. Нажмите нужную кнопку на оригинальном пульте: если обучение прошло успешно, индикатор пульта быстро мигнет три раза и останется светиться, сигнализируя об окончании обучения.
4. Для обучения остальных кнопок повторите шаги 2 и 3. По окончании обучения нажмите "SET", чтобы выйти из режима обучения и сохранить настройки.

Сброс настроек:

Нажмите и удерживайте кнопки "HOME" и "0", пока не увидите тройное мигание индикатора. Пульт вернется к заводским настройкам.



